

SERVICE TARGET AND CONTENT 服務對象及內容

EM youths (aged 6-24) in New Territories
新界區少數族裔青年 (年齡由 6 至 24 歲)

1. Youth Ambassadors and Volunteers Training Scheme
青年大使及義工培訓計劃
2. Outreach Visits
外展探訪
3. Volunteer Training Program
義工培訓計劃
4. Sports Training Program
體育訓練計劃
5. Recreational Program
康樂活動計劃



SERVICE LOCATION 服務地區：

North, Tai Po, Sai Kung, Sha Tin, Islands, Tsuen Wan, Kwai Tsing, Yuen Long & Tuen Mun
北區、大埔、西貢、沙田、離島、荃灣及葵青、元朗及屯門

CONTACT US 聯絡我們

Tel 電話: 3610 9148 Fax 傳真: 3013 8707

Address: 7/F, Sin Hua Building, No. 122 Wo Yi Hop Road, Kwai Chung, N.T.

地址：新界葵涌和宜合道 122 號新華銀行大廈 7 樓全層

 Facebook: NHAYouth


 Instagram: <https://www.instagram.com/innohome.kt>
innohome.kt



6. Cultural and Arts Program
文化藝術計劃
7. Uniform Group
制服團隊
8. EM Youth Vocational Development Program
少數族裔青年就業發展計劃
9. Follow up and Service Referrals
個案跟進和轉介服務
10. Ambassador Award Ceremony cum Multicultural Carnival
少數族裔青年大使嘉許禮暨多元文化嘉年華



FREE OF CHARGE!
服務費用全免

Sponsored by: 

NEW HOME ASSOCIATION AMBASSADOR SCHEME FOR ETHNIC MINORITY YOUTHS (NEW TERRITORIES) 新家園協會 少數族裔 青年大使計劃 (新界區)



新家園協會
NEW HOME ASSOCIATION

INTRODUCTION 簡介



New Home Association (“NHA”) is a non-government charitable organization dedicated to provide one-stop professional social services for new arrivals from Mainland China, ethnic minorities, and the disadvantaged in Hong Kong, aims at enabling them to integrate into the community, develop their full potential and to serve the community.

新家園協會是一間致力於服務新來港、少數族裔人士及其他弱勢社群的慈善機構，提供全面的社會服務，協助他們融入香港，發展潛能，貢獻社會。

The NHA is commissioned by Home Affairs Department to implement “Ambassador Scheme for Ethnic Minority Youths (New Territories)” since July 2014. The scheme aims to organizing teams of ambassadors to outreach EM youths and take follow up actions.

受民政事務總署委託，由二零一四年七月起推行「少數族裔青年大使計劃」（新界區）。計劃旨在組織大使團隊，以外展的形式接觸少數族裔青年及作出跟進工作。



OBJECTIVES 目標

A. To facilitate the integration of EM youths into local community and assist EM youths to gain all-around development.

協助少數族裔青年融入本地社會和獲得全面發展



B. To enhance the mutual understanding and communication between locals and EMs.

加強少數族裔與本地居民的互相了解和溝通



C. To advance community cohesion to build dynamic and harmonious society.

增強社會凝聚力以建立有動力及和諧的社會



D. To mobilize the community resources to facilitate the integration of EMs and promote social cohesion.

協調社區資源，促進少數族裔融入社會

